
Zápis č. 21/17‐20(222) 
z mimořádného zasedání Akademického senátu FCH VUT v Brně 

konaného 19. března 2019, 14:30 hodin 
zasedací místnost děkanátu FCH 

 
Přítomni:  Diviš, Flegr, Hároniková, Kalina, Komendová, Krajčovič, Mravec, Palovčík, 

Pilátová, Pořízka, Sedláček, Šimončičová, Šintajová. 
Omluveni:    Obruča, Szotkowski. 
Hosté:     Hladík, Pekař, Repková, Veselý, Weiter. 

Program: 

1. Zahájení zasedání 
2. Zpráva o hodnocení výuky v ZS 2019. 
3. Různé 
 
AD 1)  
Předseda  AS  FCH  VUT  zahájil  zasedání  a  dotázal  se,  zda  všichni  souhlasí  s navrženým 
programem, případně zda někdo nenavrhuje další body do programu. Nikdo nemá námitky ‐ 
zasedání tedy bude probíhat v souladu s navrženým programem. 
Zápisy z předchozích jednání mají všichni k dispozici. 
 
AD 2)  
Zprávu  o  hodnocení  výuky  v bakalářských  a magisterských  studijních  programech  na  FCH 
v zimním  semestru akademického  roku 2018/2019  zpracovala a předložila proděkanka, dr. 
Repková.  Dokument  mají  všichni  k dispozici.  Předseda  AS  FCH  požádal  proděkanku  o 
představení dokumentu. 

Proděkanka,  dr.  Repková:  Jedná  se  o  každoroční  hodnocení  výuky  studenty;  uvedené 
hodnocení  probíhalo  v termínu  17.  12.  2018  ‐  1.  2.  2019.  Výuku  hodnotilo  o  cca  10  % 
studentů více než v letním semestru. Hodnocení  je anonymní. Zpracovaná zpráva obsahuje 
statistiku hodnocení, seznam otázek i případné zásadní vyjádření kompetentních osob. 

Pokud  jde o výuku angličtiny,  zde  se  zvažuje provedení dodatečného průzkumu v průběhu 
semestru.  Jeho  cílem  bude  zjistit,  jaký  ohlas  má  nově  zavedená  koncepce  výuky;  tento 
průzkum by byl realizován např. formou dotazníku v e‐learningu. 

Předseda AS následně otevřel diskuzi:  

Doc. Diviš:  

 Dle  jeho názoru by měly být některé dotazy  lépe  formulovány, případně doplněny. 
Navrhuje,  aby  členové  AS  zformulovali  doporučení  pro  úpravu  anketních  otázek. 
Členové AS FCH souhlasí. 

 Týká se hodnocení i studentů, kteří studují v angličtině? Reaguje děkan: Anketa zatím 
do  angličtiny přeložena nebyla, nicméně máme od  těchto  studentů  zpětnou  vazbu 
prostřednictvím mailů; velmi kladně je hodnocena zejména praktická výuka. 

 
Dr. Pořízka:  

 V dokumentu bylo nalezeno několik formálních nepřesností, které budou opraveny. 
 
Dr. Sedláček:  

 Jaká  je  návratnost?  Kolik  procent  studentů  výuku  hodnotí?  Reaguje  děkan:  Ve 
srovnání  s ostatními  chemickými  fakultami  jsou  naše  výsledky  lehce  nadprůměrné 
(podobných hodnot dosahuje VŠCHT). 



 
 

 

 
Další  dotazy  ani  připomínky  k dokumentu  nebyly;  dokument  je  tedy  projednán.  Bude 
zformulováno vyjádření Akademického senátu, které bude přiloženo jako příloha. 

Závěrem proděkanka konstatovala, že výsledky budou k dispozici i na webu. 

 
AD 3)  
Děkan, prof. Weiter 

 Dnes  bude  Akademickému  senátu  předložen  k projednání  a  následnému  schválení 
návrh na změnu ve složení Vědecké rady FCH; prof. Šajbidor se vzdal členství ve VR. 
Navržen bude prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. ‐ současný děkan FCHPT STU Bratislava.  

 Na 29. 3. 2019  je naplánována schůzka s rektorem VUT k projednání plánu realizace 
strategického  záměru  pro  rok  2019.  Po  schůzce  budou  zapracovány  připomínky  a 
následně bude dokument předložen Akademickému senátu.  

 Dnes proběhla schůzka s garanty DSP a řediteli ústavů, jejíž výsledkem bude návrh na 
změnu  ve  stipendijním  řádu;  na  základě  zhodnocení  výsledků  bude  zpracován 
dodatek ke směrnici, případně inovace směrnice. 

 Na  dnešním  kolegiu  děkana  byla  schválena  časová  struktura  akademického  roku 
2019/2020, která vychází z rektorátních předpisů. Brzy bude zveřejněna na webu. 

 

Proděkanka, dr. Repková 

 Dne 4. dubna proběhne na FCH krajské kolo  chemické olympiády  ‐ ÚCHTOŽP bude 
zajišťovat zázemí. 

 

Dr. Sedláček 

 Dotázal se, zda je již připravený program na setkání absolventů dne 25. května a zda 
je  součástí  i  doprovodný  program  pro  rodiny.  Reaguje  děkan:  Program  se  stále 
připravuje, ale obecně se nepředpokládá, že bude organizovaný program i pro rodiny. 
Setkání  absolventů  je  jedna  z částí  programu  v rámci  oslav  VUT  zajišťovaných 
rektorátem ‐ předpokládá se trvání do pozdních večerních hodin. 

 
Další příspěvky do diskuze nezazněly; předseda AS FCH tedy poděkoval všem za účast. 
Následující zasedání bude řádné a uskuteční se dne 16. 4. 2019 ve 14:30 hodin. 
 
Brno, 22. 3. 2019           
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková           
 
 
............................................                                                    ……………………………………………. 
Kristína Šintajová              Mgr. Renata Komendová, Ph.D. 
Předsedkyně SK AS FCH          Předsedkyně KAP AS FCH 
   

..…………………………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 


